
 

 

 

 

 

 

MOTIE 

 

Raadsvergadering:  13 november 2024  

Agendapunt:   Motie vreemd aan de agenda 

 

Onderwerp:   ‘Een unieke scoringskans’ 

 

De raad van de gemeente Ermelo, in vergadering bijeen op 13 november 2024; 

 

Constaterende dat / We stellen vast dat: 

• De KNVB bekend heeft gemaakt op zoek te zijn naar een nieuwe vestigingslocatie die aansluit bij haar 

ambities omdat de huidige locatie in Zeist hierin waarschijnlijk niet toereikend is 

(https://www.binnenlandsbestuur.nl/ruimte-en-milieu/knvb-wil-met-vijf-gemeenten-nieuwe-campus-

onderzoeken);  

• het College momenteel onderzoek doet naar de ruimtelijke ontwikkeling van een 60 hectare grote 

locatie aan de A28, waar het College een industrieterrein beoogd. 

 

Overwegende dat / Is van oordeel dat / We hebben nagedacht over het feit:  

• het huisvesten van de KNVB Campus Ermelo positief op de kaart zou zetten, de aantrekkingskracht van 

de gemeente kan vergroten en het vestigingsklimaat voor sportgeoriënteerde bedrijven substantieel 

vergroot; 

• een topsportcampus, zoals die van de KNVB, goed zou passen en aansluiten bij de recreatieve invulling 

van het gebied Veluwe aan Zee; 

• met de komst van de KNVB Campus – zij het op andere wijze – het betreffende gebied een overwegend 

groen en natuurlijk karakter kan behouden; 

• een KNVB Campus inspirerend kan werken op onze jeugd én volwassenen wat betreft sportbeoefening 

en gezonde leefstijl; 

• een KNVB Campus naar verwachting een positieve impact kan hebben op het MKB, toerisme en 

bedrijfsleven van Ermelo en de omliggende regio; 

• de locatie aan de A28 mogelijk aantrekkelijk is voor de KNVB vanwege de goede bereikbaarheid, de 

centrale ligging in Nederland en de nabijheid van natuur. 

• de KNVB een deadline heeft gesteld aan geïnteresseerde gemeenten om een BidBook in te dienen voor 

31 december 2024. 

 

 

Verzoekt het college: 

• om zo snel mogelijk in contact te treden met de KNVB en oriënterend navraag te doen naar de 

voorwaarden (door de KNVB geformuleerd in een ‘askbook’) met betrekking tot haar beoogde 

topsportcampus; 

• de raad te informeren over de uitkomsten van deze oriëntatie en de agendacommissie te verzoeken het 

onderwerp beeldvormend te agenderen op 11 december a.s.   

 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

Evelien Kars 

Progressief Ermelo  
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In te vullen door de griffie 

  

Aangenomen  /  Verworpen  /  Ingetrokken 

 

Stemming: 

 

 

 

  

Vastgesteld in de openbare vergadering 

van [datum], 

 

J.L. Vissers, 

griffier, 

 

 

 

P.J.T. van Daalen, 

voorzitter, 

 

 


